

Through our Trainees' Eyes

Sura Al-Hashimi is one of many trainees who partook in Magrabi Foundation's Educational and Training Programs, and was delighted to share a glimpse of her training experience.

What the Eye Care Team Learns / The Pillars you Learn

The training "provided a stronger strategic vision and purpose (of) learning how to manage time efficiently and setting realistic expectations, (and the) enrichment of a multidimensional teamwork that promote a collaborative working environment."

How our Trainings Make a Difference

The Foundation's trainings have helped "increase productivity, make better decisions, enhance the effectiveness of teamwork and build a strategic bond between leadership & management."

How our Trainings can Improve Eye Care for All. / Improving Eye Care for All

"Sharing knowledge, finding out what is actually valuable for others, thinking about resources I've invested in, being mindful of whether they can help someone else, and giving others transparent feedback (to) make them aware of an opportunity."

في عيون المتدربين

سورة الهاشمي هي واحدة من ضمن المتدربين الكثيرين الذين شاركوا في البرامج التعليمية والتدريبية لمؤسسة مغربي، وكانت سعيدة لمشاركة خبرتها التدريبية.

ما يتعلمه فريق العناية بالعيون / الركائز التي تتعلمها

قدم التدريب "رؤية وغرضاً استراتيجيين أقوى (حول) تعلم كيفية إدارة الوقت بكفاءة ووضع توقعات منطقية، (وإثراء العمل الجماعي متعدد الأبعاد الذي يعزز بيئة عمل تعاونية)".

كيف يحدث التدريب فرقاً

لقد ساعدت تدريبات المؤسسة على "زيادة الإنتاجية واتخاذ قرارات أفضل وتعزيز فعالية العمل الجماعي وبناء علاقة استراتيجية بين القيادة والإدارة".

كيف يمكن لتدريباتنا تحسين العناية بالعين للجميع / تحسين العناية بالعين للجميع.

"تقاسم المعرفة، واستكشاف ما يعتبر قيم بالفعل بالنسبة للآخرين، والتفكير في الموارد التي استثمرت فيها واكتشاف ما إذا كان بإمكانني مساعدة شخص آخر بها، وإبداء الرأي بشفافية للآخرين (لكي) أساعدهم على إيجاد الفرص".